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ZADEVA: VPRAŠANJA IN POBUDE 

 

 

 

V skladu z 97. členom Poslovnika MOL, v imenu svetniškega kluba SDS, zastavljam županu ter 

pristojnim službam sledeča svetniška vprašanja: 

 

Mesarski most in invalidi 

 

V dokumentu Poročilo za leto 2010 o uresničevanju akcijskega načrta za izenačevanje in 

uresničevanje enakih možnosti oseb z oviranostmi v MOL lahko preberemo, da je bilo na podlagi 

opozoril občank in občanov ter medijev glede slabše uporabnosti Mesarskega mosta za gibalno 

ovirane, izdelano ekspertno mnenje, v katerem Matjaž Planinc, u.d.i.a., zapiše, da nekatere rešitve na 

omenjenem mostu 'veljavnemu standardu (SIST ISO TR 9527) ne zadoščajo v celoti.' 

 

V zvezi s tem v svetniški skupini SDS prosimo MU MOL, da nam posreduje omenjeno ekspertno 

mnenje kakor tudi odgovor projektanta prof. Jurija Kobeta, u.d.i.a., z dne 27.7.2010. 

V Predlogu akcijskega načrta 'Ljubljana – občina po meri invalidov' za obdobje od 2011 do 2012 pa 

zasledimo, da je Mesarski most na seznamu 23 projektov, ki bodo podvrženi podrobni analizi 

dostopnosti ter oblikovanju priporočil za odpravo pomanjkljivosti oz. izboljšanje dostopnosti. 

 

Glede na to, da gre za objekt, ki je bil zgrajen šele pred nedavnim, stal pa je krepko nad 3 mio 

evrov, v svetniški skupini SDS sprašujemo odgovorne na MOL, kako je mogoče, da se s 

projektantom o teh zadevah niso uskladili že v fazi priprave projekta. Ali je MOL pri pripravi 

projektne zasnove od projektanta zahteval prilagoditev objekta vsem uveljavljenim 

standardom s področja dostopnosti za oseb z oviranostmi? Če DA, kako to, da zahteva ni bila 

upoštevana? Bo v tem primeru stroške morebitne adaptacije nosil projektni biro ali ljubljanski 

davkoplačevalci?  
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